
MěÚ Police nad Metují – OV Radešov 

Zápis č.: 8/2011 

Zápis jednání OV Radešov dne 26.10.2011 

Přítomní: M.Pohlová, M.Seidlová, J. Krtička 

Projednávané body: 

1. Vypadá to, že po změně na zimní čas je činnost veřejného osvětlení v pořádku. Pokud 
je ovládací fotobuňka funkční, je vše v pořádku. Jinak prosíme o pravidelné posouvání 
časů. 

2. O posledních dvou sobotách (22. a 29.10.) nabrala Zděřina druhý dech a po delší době 
o sobě dala vědět. Je to výkřik do prázdna, ale aby se vědělo. 

3. Vánoční stromeček na radešovské „náměstí“ bude domluven s p.Binarem. 

4. Dole u pivovaru bylo na jedné straně opraveno a natřeno zábradlí. Bude se pokračovat 
také na té druhé, která je podle našeho názoru nebezpečnější. 

Za osadní výbor zapsal: J.Krtička  

 


